



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de
Macau

University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 6/2024 號會員大會主席團通告

續期文件

尊敬的各位附屬組織理事會成員，本年度附屬組織續期程序已完成80%，現將各屬會續期狀態摘要文件公佈予大家。

首先，綠色部分為續期擬通過的屬會，煩請該會內閣檢查聯絡電郵（摘錄自續期文件）是否無誤，如有問題，請以附屬組織慣常使用之電郵發送郵件至會員大會（presidium@umsu.org.mo）說明。

其次，紅色部分為續期擬不予通過的屬會，該會內閣須儘快檢查電郵，重交或補交續期文件（本會已於早前發送郵件說明如何補正，如仍有疑惑，請電郵詢問）。

最後，標黃部分為尚未提交續期文件的屬會，該會內閣須儘快呈交續期文件（本會已於早前發送郵件催促），未作出續會行為的屬會或將因涉嫌瀆職而不予刊發本年度附屬組織理事會成員之職務證明。

另，本會此前已延緩提交續期文件之截止日期，敬請尚未完成續期程序的附屬組織於12月13日（本周五，明日）17:00前呈交、補交、重交續期文件至本會會址（E31 學生活動中心1014室），逾期提交的屬會及未能通過續期的屬會將一同轉交續期委員會審理。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會

主席

吳健豪

吳健豪

二零二四年十二月十二日





澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de
Macau

University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice of the Presidium of the General Assembly No. 6/2024

Renewal documents

Dear Board of Directors of the Sub-organizations,

This year, the renewal process for sub-organizations was completed by 80%. We are now publishing a summary document of the renewal status for each organization.

First, the green section indicates the organizations proposed for renewal approval. Please have the cabinet of the respective organization check the contact email (as extracted from the renewal document) for accuracy. If there are any issues, please email the General Assembly using the usual email address (presidium@umsu.org.mo) for clarification.

Secondly, the red section denotes the organizations proposed for renewal denial. The cabinet of these organizations must promptly check their emails and resubmit or supplement the renewal documents. We have previously sent an email explaining how to correct any issues; if there are still questions, please inquire via email.

Lastly, the yellow section lists organizations that have not submitted renewal documents. The cabinet of these organizations must submit their renewal documents as soon as possible. We have sent reminders earlier, and organizations that fail to take renewal actions may be deemed negligent and will not receive certificates from the Board of Directors of the Sub-organizations for this year.

Additionally, we have previously extended the deadline for submitting renewal documents. We kindly ask that organizations that have not completed the renewal process submit, supplement, or resubmit their documents by 5:00 PM on December 13th (this Friday, tomorrow) to our office (Room 1014, E31 Student Activity Centre). Organizations that submit their renewal documents late or do not pass the renewal process will be referred to the Renewal Committee for review.

Thank you for your consideration.



President of the Presidium of the
General Assembly of UMSU

吳健豪

WU JIANHAO

12th December, 2024